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Subsidies verbeteren verkeersveiligheid schoolroutes en schoolomgevingen  -  Sint-
Lievens-Houtem

Gemeentebesturen kunnen bij de Vlaamse overheid een subsidie aanvragen voor 
projecten die de verkeersveiligheid van schoolroutes op gemeentewegen en 
gewestwegen en van schoolomgevingen verbeteren. De subsidies zijn gericht op snel 
uitvoerbare maatregelen zoals verkeerssignalisatie en kleine infrastructurele ingrepen.

Een schoolroute ligt op het grondgebied van de gemeente en eindigt waar de 
schoolomgeving van de school begint. De schoolroute ligt buiten een straal van 100 
meter rond een schooltoegang, of voorbij het eerste kruispunt aan beide zijden als dat 
verder ligt dan 100 meter.

Met schoolomgeving wordt een straal van 100 meter rond de schooltoegang bedoeld, of 
tot het eerste kruispunt aan beide zijden als dat verder ligt dan 100 meter. Afhankelijk 
van de grootte van het schooldomein en de ligging van de schooltoegangen en de 
scholen zelf, zijn verschillende situaties mogelijk: de maatregelen van meerdere scholen 
in één schoolomgeving kunnen opgenomen worden of de maatregelen in de buurt van 
één school in meerdere schoolomgevingen kunnen opgenomen worden. De aanvraag 
omvat steeds maximaal tien schoolomgevingen.

1. Heeft het gemeentebestuur van Sint-Lievens-Houtem subsidies aangevraagd voor 
het verbeteren van de schoolroutes op gemeentewegen? Zo ja, graag een overzicht 
van de aangevraagde subsidies en van de goedgekeurde aanvragen met vermelding 
van de schoolroute(s) en van het (de) subsidiebedrag(en).

2. Heeft het gemeentebestuur van Sint-Lievens-Houtem subsidies aangevraagd voor 
het verbeteren van de schoolroutes op gewestwegen? Zo ja, graag een overzicht van 
de aangevraagde subsidies en van de goedgekeurde aanvragen met vermelding van 
de schoolroute(s) en van het (de) subsidiebedrag(en).

3. Heeft het gemeentebestuur van Sint-Lievens-Houtem subsidies aangevraagd voor 
projecten die de verkeersveiligheid van schoolomgevingen verbeteren? Zo ja, graag 
een overzicht van de aangevraagde subsidies en van de goedgekeurde aanvragen 
met vermelding van het (de) project(en) en van het (de) subsidiebedrag(en).
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VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 280 van 15 november 2021
van STIJN DE ROO

Voor het antwoord op deze vraag verwijs ik u naar mijn antwoord op uw vraag nr. 274 
van 15 november 2021.


